
Van:   Peter Broumels <peterbroumels@hotmail.com>  

Verzonden:  vrijdag 10 februari 2023 15:49 

Aan:   Mailbeheerder externe <gemeente@oss.nl>; Raadsgriffie <Raadsgriffie@oss.nl> 

CC:   Raymond van Spall <raymond@domboschbouw.nl>; Lucian Heumen <Lucian.vheumen@gmail.com> 

Onderwerp:  Fwd: Gymzaal nabij Slowcare / Elzeneind Oss ivm Woo aanvraag. 

 

Beste juridische medewerker van de gemeente Oss,  

 

Hartelijk dank voor uw plezierig en hulpvaardig schrijven. Wij als buurt zijn niet deskundig op dit 

gebied, daarom stellen we uw hulpvaardig schrijven zeer op prijs. 

 

Inderdaad zijn wij als buurt voor het eerst uitgenodigd en hebben wij op 23 februari a.s. een 

afspraak met wethouder Sidney van den Bergh. 

 

Wij als buurt hadden de hoop dat de nieuwe coalitie en in het bijzonder de nieuwe wethouder, de 

wijziging in het beleid t.g.v. het onbehouwen gedrag van de voormalige wethouder zou 

terugdraaien en de buurt en de Stichting SlowCare weer het initiatief zouden teruggeven. Niets 

minder was waar tijdens de behandeling van ons schrijven op 23 juni 2022 tijdens de eerste 

commissie vergadering van het nieuwe college. De wethouder vertrouwde volledig op de 

voormalige wethouder en de manager van uitvoerende bouworganisatie en de ingehuurde 

locatiemanager. Elke raadsinformatie brief van de afgelopen jaren, opgesteld door de locatie 

manager, stonden vol ontkenningen, verdraaiingen en verhullingen. Het afronden van het totale 

plan van de Stichting SlowCare door samen met de buurt en de wijkraad het laatste stukje samen 

verder in te vullen, werd door de wethouder op een slinkse manier via een afgedwongen intentie 

overeenkomst in 2019 in handen gegeven van een commercieel bedrijf   Bene-Vivendo BV een 

eenmansbedrijf met volgens de KvK doelstelling maximaal gebruik maken van subsidie gelden. 

Daarmee heeft de voormalige wethouder zich schuldig gemaakt aan machtsmisbruik en de huidige 

wethouder gekozen voor bestuurlijke continuïteit i.p.v. bestuurlijke integriteit. 

 

Wij hebben de brief gestuurd naar de provincie omdat we de gemeentelijke uitvoerende organisatie 

niet meer vertrouwden. De locatie manager dhr Snels van afdeling bouwzaken is vanaf dat hij is 

ingehuurd de commerciële kleinschalige ondernemer aan het bevoordelen en heeft inmiddels ook al 

de grond volgens de wethouder aan hem verkocht. Ook heeft hij daarmee de aanpassing van het 

bestemmingsplan toegezegd. Zonder onze bezwaren daarin mee te wegen. Zelfs rijkssubsidies 

€20.000 en gemeentelijk inspanningen uren €10.000 zijn de afgelopen jaren al verstrekt. Om te 

voorkomen dat ook achter onze rug de bestemmingsplan wijziging wordt aangevraagd en door de 

provincie wordt goedgekeurd hebben wij het college van Gedeputeerde Staten Noordbrabant, 

Commissaris van de Koning daarover geïnformeerd. Omdat er de afgelopen drie jaar geen enkel 

dialoog met de buurt heeft plaatsgevonden is er ook geen vertrouwen in een eerlijke medewerking 

van de gemeente organisatie in de WOB (nu Woo)procedure. Daarom hebben we de nationale 

ombudsman ook over de werkwijze van de gemeentelijke organisatie in Oss geschreven. Het 

belang en continuïteit van de Stichting SlowCare in onze buurt, daar strijden wij voor. De 

initiatieven van een bevlogen wethouder Hendrik Hoeksema in 2014 waarin de participatie een 

vernieuwende aanpak was, deze betrokkenheid bij de sociaal zwakkere buurt de Ruwaard, was in 



die tijd meer dan noodzakelijk. Die vorm van leiderschap waarbij met velen wordt samengewerkt 

aan vraagstukken die verder reiken dan ieders eigen primaire verantwoordelijkheid was uniek en 

blijkt nu meer dan noodzakelijk te zijn omdat de grenzen van onze zorgstaat zijn bereikt. We 

botsen daadwerkelijk tegen de grenzen aan.  Het gezamenlijk initiatief al uit 2019 met de buurt, 

wijkraad en de Stichting SlowCare voor onze buurt heeft een ander doel dan een kleinschalige BV 

rendement te laten maken voor de aandeelhouders.  

 

De afgedwongen intentie verklaring door de wethouder van Orsouw in sept 2019 tussen SlowCare 

en Bene-Vivendo BV was geen faire spel van B&W.  

Zowel de penvoerder wist daarmee zijn belangen veilig te stellen en daarmee was de Stichting 

SlowCare en de buurt de regie volledig kwijt.  De architect die het wijkcentrum de Haard heeft 

ontworpen is die zelfde partij . De locatie manager heeft met haast het ontwerp laten goedkeuren 

door een nog niet bestaande proces stap, inbrengen op de gemeentelijke projecttafel. Daar moeten 

alle initiatieven worden ingebracht om te worden beoordeeld, volgens het met de raad vastgesteld 

gemeente democratisch proces.  

 

Wij willen de verslaggeving van deze projecttafel hebben, de aanwezige ambtenaren en de 

beoordelingscriteria, en beoordeling resultaten waarop is het plan van Bene-Vivendo BV is goed 

gekeurd. Die zelfde verslaggeving willen we hebben van het initiatief van de buurt met de 

beoordelingscriteria en het beoordeling resultaat daarop. 

Tevens willen wij alle schriftelijke en mondelinge verslagen, brieven, mail en contract 

communicatie ontvangen tussen Wethouder van Orsouw, SlowCare, hoofdafdeling bouwzaken, de 

locaties projectmanager Snels, van af 1 januari 2018 tot nu toe. 

We willen alle schriftelijke communicatie en verslaggevingen van gesprekken met onze buurt en de 

stichting SlowCare vanaf 1 januari 2018 tot nu toe. 

We willen alle correspondentie tussen de locatie manager Snels en de afdeling en de publicatie in 

kranten over de verkoop van de grond. 

We willen alle verslagen en vergaderstukken van B&W en de Raad waarin over dit onderwerp is 

gesproken. 

We willen alle informatie over de aanvraag, de goedkeuring van de rijkssubsidie van €20000 aan 

Bene-Vivendo BV. 

We willen alle informatie over de aanvraag en goedkeuring van de door de gemeente Oss 

uitvoerende uren, gewerkt voor het initiatief plan van BeneVivendo BV. 

We willen inzicht in het “bomen effect rapportage” op het plan van Bene-Vivendo BV op de vele 

bomen rond het plan . 

 

Met vriendelijke groet, 

Peter Broumels 

Namens alle buurt/wijkbewoners 

 

 

 



Op 3 feb. 2023 om 16:38 heeft Mailbeheerder externe <gemeente@oss.nl> het volgende 

geschreven: 

 

 

Geachte heer Broumels, 

 U heeft 28 januari 2023 per e-mail aan de Raadsgriffie van de gemeente Oss aangegeven dat er 

op 31 december 2022 een Wob-verzoek is gedaan. De Raadsgriffie heeft uw bericht doorgestuurd 

naar de afdeling Juridische Zaken, want de behandeling van dergelijke verzoeken worden 

gecoördineerd door de afdeling Juridische Zaken. 

  

Uw verzoek is echter niet bekend bij Juridische Zaken. Naar aanleiding van uw e-mail is uitgezocht 

wat er gebeurd is. (Eigenlijk: wat er niet gebeurd is). 

  

Gelukkig heeft u de betreffende brief van 31 december 2022 bij uw e-mail gevoegd. Hetgeen eea 

vergemakkelijkt heeft.  

  

  

1.    Uw brief is in het college besproken en inmiddels is er met u (en anderen) en het college een 

afspraak ingepland. 

  

  

2.    Voor wat betreft het Wob-verzoek. In uw brief van 31 december 2022 staat het volgende: 

. . . 

  

Wat de buurt vooral stoort is dat het democratisch proces zoals vastgelegd door de raad niet is 

toegepast. Daarom wordt door de buurt nu drie acties ondernomen. 

  

1 WOB-procedure gemeente Oss 

Een actie naar de gemeente om op basis van de werkelijke schriftelijke communicatie vanaf 2018 

via 

de WOB-procedure vast te stellen dat het proces volledig, juist en tijdig door de gemeente is 

toegepast. Daarmee zal het vertrouwen van de Buurt worden hersteld. 

  

2 Provinciebestuur Bestemmingsplan 

We vragen aan het provinciebestuur om eerst de conclusies van het WOB-onderzoek af te wachten, 

voordat het bestemmingsplan, wat door de gemeente zal moeten worden aangevraagd, wordt 

goedgekeurd. 

. . . 

  

Bij lezing van het bovenstaande (Daarom wordt door de buurt nu drie acties ondernomen) is niet 

gelezen dat deze brief het Wob-verzoek bevat. Begrepen is dat er in een apart schrijven een Wob-

verzoek gedaan zal worden.  

mailto:gemeente@oss.nl


Het gevolg hiervan is dat uw brief niet naar Juridische Zaken is doorgestuurd en dat uw brief 

daardoor niet als een Wob-verzoek in behandeling is genomen. Dit spijt ons zeer. 

  

  

3.    Uit uw brief blijkt ook dat u aan het provinciebestuur vraagt om eerst de conclusies van het 

WOB-onderzoek af te wachten. Deze vraag aan het provinciebestuur roept de vraag op: Welk beeld 

heeft u van de Wob? 

  

De afkorting Wob staat voor Wet openbaarheid van bestuur. Op grond van deze wet kon gevraagd 

worden om documenten openbaar te maken en deze documenten aan de burgers beschikbaar te 

stellen. Dit betekent dus niet dat er een onderzoek zal plaatsvinden naar de gang van zaken ten 

aanzien van een gevraagd onderwerp. Wat er op basis van een dergelijk verzoek gebeurd is dat er 

documenten verstrekt worden aan de verzoeker. 

  

Inmiddels is de Wob ingetrokken en opgegaan in de Wet open overheid (Woo). Op grond van de 

Woo kunt u op dezelfde manier als bij de Wob een verzoek indienen om documenten openbaar te 

maken. U kunt dit op 2 wijzen doen. Namelijk een verzoek per post. Of, indien u dat wenst digitaal, 

via het Aanvraagformulier Wet open overheid door middel van uw DigiD. Het formulier kunt u 

vinden via de webpagina https://www.oss.nl/bestuur_en_organisatie/Woo-verzoeken.htm onder 

‘Meer informatie’ via de interne link Hier kunt u een aanvraag doen op basis van de Woo onder 

‘Wat moet u doen?’.  

  

  

4.    In uw brief snijdt u meerdere onderwerpen aan. Hierdoor komt de vraag naar boven, welke 

documenten zou u willen ontvangen.  

Houdt het Woo-verzoek in dat u alle schriftelijke communicatie van de gemeente Oss met de 

betreffende commerciële instelling wil ontvangen?  

Graag zouden wij een verduidelijking van uw vraag willen ontvangen.  

  

Na ontvangst van uw antwoord zullen we zo snel mogelijk aan de slag gaan om uw verzoek te 

beantwoorden. 

  

In vertrouwen u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 

  

Met vriendelijke groet, 

  

Juridische Zaken 

  

  

https://emea01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.oss.nl%2Fbestuur_en_organisatie%2FWoo-verzoeken.htm&data=05%7C01%7C%7C542a26120ada4c12fa2608db0b6c3337%7C84df9e7fe9f640afb435aaaaaaaaaaaa%7C1%7C0%7C638116331576330834%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C3000%7C%7C%7C&sdata=2dSrXMLquAHZMugAAld7eFDyYoqSf6Mo61UX8d0FJj8%3D&reserved=0

